
Dragon 200 Lab Burner

ATTENTION:

1. FUEL FILLING AND REFILLING

2. IGNITION

This unit does not contain any butane gas when purchased. Please follow below to make it 
operational.

a). Make sure the gas burner is switched off before filling.

b). Reverse the unit upside down.

c). Insert the container's nozzle vertically in a downward motion into the FILLING VALVE  on the bottom of 

     the unit.

d). When the fuel begins to overflow, remove the nozzle from the filling valve to stop the filling operation.  It 

     means the unit is full of gas.

e). Allow a few minutes for the fuel to stabilize in the fuel tank.

a). Turn the IGNITION BUTTON  to the left (counterclockwise) about 90 degree.

b). Press the IGNITIION BUTTON  to light the flame.

3. SHUT-OFF

Turn the IGNITION BUTTON  to right (clockwise) to decrease until the end to shut off the flame.

4. FLAME LENGTH ADJUSTMENT

After the ignition, turn the GAS CONTROL KNOB  to the left (counterclockwise) to increase the flame; to 

the right (clockwise) to decrease the flame and shut if off.

4. WARNING

a). Do not touch FLAME GUARD  when hot.

b). Keep out of reach of children.

c). Do not drop.  Do not operate or store in temperature exceeding 50℃.

d). Do not try to disassemble the unit.
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Dragon 200 電子點火式噴燈

注意： 在銷售時瓦斯爐中未充灌瓦斯，使用前請先依說明灌入純淨丁烷瓦斯。

一. 充灌瓦斯 

a) 檢查瓦斯控制鈕 ，確定已經在關閉位置，反轉瓦斯爐使爐底朝天。

b) 將瓦斯罐的充氣嘴垂直插入充氣閥  中央孔中，壓緊瓦斯罐。

c) 等待有大量瓦斯從充氣閥溢出時即已完成瓦斯充灌。

a) 請勿將瓦斯爐儲存在溫度超過攝氏50度的處所。

b) 切勿讓瓦斯爐自高處摔落堅硬的地面。

c) 切勿自行分解組裝瓦斯爐。

d) 切勿任由兒童把玩以免造成危險。

二. 點火 

a) 將紅色瓦斯控制鈕  向左旋轉約90度。

b) 壓入紅色瓦斯控制鈕  即可點著爐火。

三. 調整火焰大小

a) 瓦斯控制鈕  向左旋轉可以加大火焰。

b) 瓦斯控制鈕  向右旋轉可以關小火焰。

四. 熄火

將瓦斯控制鈕  向右旋轉到底並略用力鎖緊即可熄滅爐火。

五. 注意事項
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*注意:

1. 請在通風良好的地方充灌瓦斯。

2. 切勿在高溫熱源或明火附近充灌瓦斯。

3. 如果是使用後重新充灌瓦斯，請待瓦斯爐體的溫度降低後再充灌。

影片介紹


